
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

ĀRKĀRTAS  DOMES SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 18. decembrī                                                            Nr. 20 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV -4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:00 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audiovideo formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par dalību Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. gadam 

5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa "Vietējās teritorijas integrētās sociālās, ekonomiskās 

un vides attīstības un kultūras mantojuma, tūrisma un drošības veicināšana pilsētu 

funkcionālajās teritorijās" 5.1.1.4. pasākuma "Viedās pašvaldības" ierobežotā projektu 

iesniegumu konkursā un līdzfinansējuma nodrošināšanu. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs, domes priekšsēdētājs  

Sēdi protokolē – Jūlija Korlaša, personāla speciālists 

 

Piedalās deputāti: Aija Mežale (klātienē), Jānis Vancāns (attālināti), Marija Duļbinska 

(attālināti), Iveta Arelkeviča (attālināti), Imants Slišāns (attālināti), Egons Salmanis (klātienē), 

Anita Kokoreviča (attālināti), Ruta Cibule (klātienē), Jānis Trupovniekstālināti), Jānis Auziņš 

(klātienē), domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine (attālināti) 

 

Ieinteresētās personas:  

izpilddirektore Daina Tutiņa, Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs 

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā)  

Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Santa Šmite, Attīstības plānošanas nodaļas 

teritorijas plānotāja Agate Vanaga, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste 

Arta Ķerģe, Balvu Profesionālās un vispārizglītojošās vidusskolas Ēku un apsaimniekojamās 

teritorijas pārzine Biruta Kožuškeviča, Balvu Profesionālās un vispārizglītojošās vidusskolas 

direktore Biruta Vizule, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta 

Jaunžeikare, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Inese Siliņa, Juridiskās nodaļas 

Juriskonsults Inese Trupovniece, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Nekustamā 

īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada Centrālās 

pārvaldes Izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults 

Juris Annuškāns, Balvu sākumskolas direktore Larisa Krištopanova, Balvu novada Izglītības 

pārvaldes lietvede Lāsma Saviča, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 
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grāmatvede Lilita Žuga, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Lonija Melnace, 

Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā ekonomiste Sandra 

Būdniece, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede 

Tamāra Locāne, Viļakas pilsētas saimniecības vadītāja/lietvede Terēzija Babāne, Iepirkumu 

nodaļas iepirkumu speciāliste Zane Kuzmina 

 

Sēdē nepiedalās deputāti:  Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Sandra Kindzule – tiešo darba 

pienākumu dēļ 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs skaidro, ka darba kārtībā ir 1 jautājums, kas jāizskata 

steidzamības kārtā. 

 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par dalību Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. 

gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa "Vietējās teritorijas integrētās sociālās, 

ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, tūrisma un drošības 

veicināšana pilsētu funkcionālajās teritorijās" 5.1.1.4. pasākuma "Viedās 

pašvaldības" ierobežotā projektu iesniegumu konkursā un līdzfinansējuma 

nodrošināšanu 

 

Ziņo Santa Šmite: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par projektu, tā mērķi, vadošo 

partneri, aktivitātēm, Balvu novadu un iespējām, kur šo projektu var 

izmantot, plānotajiem darbiem, izmaksām, projekta budžetu, laika 

līniju, ieguvumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Santa 

Šmite: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka visas ēkas 

pirms tam ir apsekotas, lai saprastu, vai šīs ēkas var pielāgot šim 

projektam. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Lūdz provizoriski nokomentēt, kurās skolās šis tīkls varētu būt ieviests 

pēc šīs izpētes. 

Izsaka viedokli Santa 

Šmite: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Uzdod jautājumu un skaidro, ka bažas ir par to, ka šobrīd nav tehnisku 

risinājumu un īsti līdz galam nav zināms par finansējumu, vai nebūs 

tā, ka pēc tam, kāda daļa būs jāfinansē no pašvaldības, jo var pietrūkt 

šī projekta paredzētā finansējuma. Jautā, cik no tehniskā līmeņa šis 

projekts ir gatavs, vai šīs tāmes šobrīd ir provizoriski sastādītas. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro par aprēķiniem un 4 

partneriem, kas bija sākotnēji iesaistījušies. Skaidro, ka šis paredzētais 

finansējums šobrīd ir ar rezervi, jo 1 no partneriem ir atteicies 

piedalīties šajā projektā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumus un piedalās debatēs par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz uzdotajiem jautājumiem. Skaidro, ka jebkurā gadījumā var 

atteikties no šī projekta un pārvērtēt tehniskos risinājumus. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. Slēdz debates. Pauž 

viedokli pēc debatēm. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, 

Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par dalību Eiropas Savienības kohēzijas 

politikas programmas 2021.–2027. gadam 5.1.1. specifiskā 

atbalsta mērķa "Vietējās teritorijas integrētās sociālās, 

ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, 

tūrisma un drošības veicināšana pilsētu funkcionālajās 

teritorijās" 5.1.1.4. pasākuma "Viedās pašvaldības" 

ierobežotā projektu iesniegumu konkursā un līdzfinansējuma 

nodrošināšanu". 

 

Sēdi slēdz plkst. 09:40 

 

 

Pielikumi: 

Lēmums: 1.§ - bez pielikumiem. 

 

 

 

Sēdi vadīja – 

domes priekšsēdētājs                   Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                            Jūlija Korlaša 

 

 

Protokols parakstīts 18.12.2024. 

 
 

 

 

 

 


